
مربی تیم فوتبال پرسپولیس می گوید: برخی ها سازمان یافته 
و برای تخریب از این تیم انتقاد می کنند.

 شرایط تیم 
حمید مطهری در مورد شرایط پرسپولیس اظهارکرد: در مدت 
بیش از دو سالی که ما در پرسپولیس بوده ایم، همیشه سعی 
کردیم در این تیم ثبات ایجاد کنیم و یک فوتبال رو به جلو و قابل 
احترام ارائه بدهیم. امسال مشکلات زیادی داشتیم اما با این حال 
پرسپولیس در شرایط سخت هم نشان می دهد که تیم بزرگی 
است. با این مشکلاتی که ما داشتیم شاید باید روی روند فنی ما 
هم تاثیر می گذاشت اما با توجه به بازیکنان و تیمی که داریم، روند 
خوب مان را حفظ کردیم. ما در شرایط سخت باید نشان دهیم که 
تیم بزرگی هستیم. با وجود همه مشکلاتی که داشتیم تا اینجای 

فصل خوب کار کردیم و الان هم در کورس قهرمانی هستیم.
 فشارها 

او در ادامه در پاسخ به سوالی درباره فشارهای پس از شکست 
برابر فولاد هم گفت: هرچه در سطح بالاتر مربیگری می کنید و یا 
کار می کنید فشارهای بیشتری را باید تحمل کنید. در پرسپولیس 

این فشارها واقعا زیاد است. این فشارها هم روی ما به عنوان مربی 
و هم روی بازیکنان است. ما در آن دیدار در شرایطی شکست 
خوردیم که شش یا هفت بازیکن مان را نداشتیم که این موضوع 

منجر به باخت شد و بعد زیر فشار قرار گرفتیم اما ما زیر 
این فشارها هیچوقت خم نمی شویم و بعد تلاش کردیم 
که ریکاوری خوبی داشته باشیم و بعداز آن بازی دو برد 
خیلی خوب برابر نساجی و آلومینیوم به دست آوردیم. 

این موضوع بزرگی تیم ما را نشان می دهد که خیلی 
سریع خودمان را با شرایط تطبیق می دهیم. البته 
این که می گویم در دیدار برابر فولاد شش، هفت 
بازیکن مان را نداشتیم نمی خواهم برد تیم فولاد 
را لوث کنم چون بعداز بازی هم به آ نها تبریک 
گفتم. آنها برای برد خیلی زحمت کشیدند اما ما 

هم مستحق شکست نبودیم.
 انتقاد 

مطهری بیان داشت: ما امســال شرایط خیلی 
سختی را داشتیم اما سعی کردیم همه اتفاقات 

درون تیم حل بشود. اگر آقای گل محمدی استعفا دادند به خاطر 
این بود که توقعات در پرسپولیس زیاد است. ما در دو سال اخیر 
بازیکنان زیادی از دست دادیم اما همیشه سعی کرده ایم روند 
خوب مان را ادامه بدهیم. تیم ما بازیکنانی دارد که ذهن برنده خواه 
دارند. همه بازیکنان با روند تاکتیکی تیم پیش می روند چون 
مبارز و جنگجو هستند. در دیدار برابر آلومینیوم ببینید بازیکنان 
تعویضی مثل سیدجلال حسینی، رضا اسدی، علی شجاعی 
و مهدی پاکدل چقدر خوب و با انرژی مثبت بازی کردند. این 
نشان می دهد که ما تیم به تمام معنا هستیم و کارکردن با این 
بازیکنان واقعا لذتبخش است. مربی تیم فوتبال پرسپولیس 
درباره نقدهایی که به عملکرد این تیم مطرح می شود و اینکه 
برخی می گویند شاگردان گل محمدی بازی های زیبایی 
ارائه نمی دهند؛ افزود: همیشه گفته ام انتقاداتی 
که منصفانه باشد را ما به روی چشم می پذیریم. 
انتقاد باعث پیشرفت می شود. اما متاسفانه برخی 
انتقادات تخریبی و سازمان یافته است. اینها است 
که روح آدم را خراب می کند و نباید به آنها توجه 
کنیم. ما انتقادپذیر هستیم اما برای انتقاداتی 
که منصفانه باشد اما برخی انتقادها غیرمنصفانه 
و سازمان یافته است که این بد است. چون تیم 
را تخریب می کند. ما نباید به این انتقادات 

توجه کنیم.

حمید مطهری، مربی »پرسپولیس«:

سازمانیافتهازپرسپولیسانتقادمیکنند
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دیدگــــــاه
ماجدی مدیر سالمی است  

در طی هفته های اخیر مدیریت فدراسیون فوتبال با چالش 
های زیادی مواجه بود و در نهایت اواخر هفته گذشته شاهد 
برگزاری جلسه حساسی بودیم. جلسه ای که در نهایت به عزل 
عزیزی خادم منتهی شد. همانطور که همه می دانند اتفاقاتی 
در فدراسیون هم برای رئیس فدراسیون و هم برای کسانی 
که کنار ایشان بودند رخ داده است. این اتفاقات از زمانی رقم 
خورد که از همان اول عده ای می گفتند با خوبان عالم ارتباط 
برقرار شده. جادو هست و نمی گوییم نیست؛ خیلی از مربیان 
لیگ برتر هم الان این کار را می کنند. متاسفانه نمی شود 
جادو را ثابت کرد اما می شود جلوی آن را گرفت. کاری به 
صعود تیم ملی و موفقیت هایش ندارم اما این اتفاقاتی که 
افتاد همه دست به دست هم داد تا این مسائل برای فوتبال 
کشور پیش بیاید. امیدوارم با آمدن آقای میرشاد ماجدی که 
دوست خوب ماست  اتفاقات خوبی بیفتد و آقا میرشاد موفق 
باشد.  مشکلات خیلی زیاد و زمان بر هم است. تا جایی که من 
می دانم در این سه ماه آقای ماجدی هست تا برای ریاست 
فدراسیون تصمیم گیری شود اما در این مدت کم می شود 
کارهای خیلی قوی و خوبی انجام داد. من آقای ماجدی را 
چند سال است از نزدیک می شناسم؛ ایشان در استقلال هم 
کارهای اجرایی خیلی خوبی انجام می دادند و در فدراسیون 
هم بودند و به همه اتفاقاتی که در حال رخ دادن بود اشراف 
داشتند و من فکر می کنم آقای ماجدی یکی از کسانی بود که 
برای رئیس فدراسیون شدن عزیزی خادم امضا داد و اولین 
نفری هم بود که برای استعفایش امضا داد. فکر می کنم  او آدم 
سالمی است.امیدوارم با حمایت وزارت ورزش اتفاقات خوبی 
برای فدراسیون رخ بدهد. در مورد نتایج خوب و صدرنشینی 
استقلال جا دارد به این باشگاه و به خصوص هواداران عزیزمان 
تبریک بگویم. تیم در صدرچدول است. من خودم کسی بودم 
که انتقاد می کردم و می گفتم خوب بازی نمی کند ولی وقتی 
تیم نتیجه می گیرد باید احترام بگذاریم. حالا که تیم با این 
سیستم و تاکتیک نتیجه گرفته، امیدوارم همین روند را ادامه 
بدهد و بتواند قهرمان شود. من چندین سال در استقلال بودم؛ 
وقتی خوب بازی می کردی می گفتند تیم چرا خوب بازی 
می کند، بد بازی می کردی و نتیجه نمی گرفتی می گفتند هم 
بد بازی می کند و هم نتیجه نمی گیرد. در هر صورت انتقادات 
بوده است ولی الان مهم این است که استقلال در روند خوبی 
افتاده است. امیدوارم همین روند را ادامه بدهد و نتایج خوب 
بگیرد. من مطمئنم می تواند قهرمان شود. استقلال اگرچه 
در هفته های متوالی به پیروزی رسیده ولی این پیروزی 
ها با منتقدانی نیز همراه بوده است.نکته پایانی اینکه برخی 
هواداران استقلال از من ناراحت هستند. من قصد طرفداری از 
شخصی را نداشتم. مجری آن برنامه از من سوال کرد و من هم 
بدون جواب نگذاشتم. با همه این مسائل جا دارد از هواداران 
تشکر کنم، من دوستشان دارم. استقلال خوب بازی می کند و 
فوتبال با سیاستی ارائه می دهد.مهم برد و موفقیت تیم است. 
امیدوارم هواداران ما را بخشیده باشند. نام استقلال از همه 
نام ها بزرگتر است. بدون شک بازیکنان و مربیان زیادی در 
این سالها آمدند و رفتند، نام هایی که برای اهالی فوتبال قابل 
توجه بودند ولی در نهایت  نام استقلال در کنار هواداران باقی 

مانده است.

 ایسنا: تراکتــور پس از شکست خانگی روزجمعه مقابل 
استقلال در هفته هجدهم لیگ برتر و نارضایتی هواداران این 
تیم از نتایج کســب شده در نیم فصل دوم بیش از پیش به 
فکر ترمیم نقاط ضعفش افتاده است. در همین راستا آنها در 
دیداری دوستانه به مصاف نودارومیه رفتند که با نتیجه ۲ بر 
یک به پیروزی رسیدند. شاگردان سولدو بعداز یک روز جلسه 
تمرینی هم برگزار کردند که سرمربی تراکتور در این جلسه 
تمرینی، آیتم های تاکتیکی متفاوتی برای ترمیم نقاط ضعف 

تیم در نظر گرفت. 
 فارس: پس از منتفـــی شدن بحث حضور ژائوسیلوا، 
مهاجم پرتغالی در تست های تیم پرسپولیس به دلیل اینکه 
این بازیکن شرایط حضور در لیگ برتر کشورمان را طبق برخی 
آیین نامه ها نداشت، نام 3گزینه جدید به عنوان نفرات جدید 
مدنظر سرخ پوشان مطرح شد. پاتریک.فرایدی نیجریه ای، 
اوروش.دیریچ صربستانی و امیر.کویوویچ مونته نگرویی 3 
بازیکنی هستند که از آنها به عنوان جدید ترین نفرات مدنظر 
باشگاه و کادرفنی پرسپولیس برای تقویت خط حمله این تیم 
یاد شده اما طبق پیگیری ها نشان داد تاکنون هیچ مذاکره ای 

در مورد جذب هیچیک از این 3 بازیکن انجام نشده است.

فوتبــالداخلــی

هاشمبیگزاده
کارشناس فوتبال   

فرشید سمیعی در خصوص آخرین تلاش های باشـــگاه 
استقلال برای بازیکنان سرباز این تیم یعنی سیــاوش 
یزدانی و حسیـــن مرادمند، اظهارداشت: چون بازیکنان 
ملی پوش می توانند از برخی ظرفیت های قانونی بهره مند 
شوند، نامه نگاری کردیم. با توجه به اینکه ملاک تشخیص 
ملی پوش بودن طبق قانون وزارت ورزش وجوانان و فدراسیون 
است، از هر ۲ مرجع ی تاییدیه کتبی مبنی بر ملی پوش بودن 
۲ بازیکن را         اخذ و به اداره کل تربیت بدنی نیروهای مسلح ارائه 
کردیم. آنجا هم تایید و نامه به نظام وظیفه ابلاغ شد. ان شاءا...  
کارهای اداری آن را         انجام می دهیم تا تعویق خدمت اتفاق 

بیفتد. معاون باشگاه استقلال در خصوص اینکه گفته می شود 
این بازیکنان باید یکم اسفند به سربازی بروند و نمی توانند 
بازی کنند، گفت: به گواهی سابقه، استقلال یکی از منظم ترین 
باشگاه ها در زمینه خدمت سربازی بازیکنان است. هیچ موقع 
در این باشگاه ماجرای دامنه دار و بلندی مبنی بر کارت 
پایان خدمت جعلی نداشتیم. هیچ موقع کسورات خدمتی 
مشکوک نداشتیم. این باشگاه همیشه در تاریخ خودش 
سعی کرده از قانون و ظرفیت های قانونی استفاده کند. ما 
به دنبال معافیت نیستیم. ما فقط از ظرفیت های موجود در 
قانون استفاده می کنیم. بر فرض اگر صد نفر استفاده کردند 

و یک نفر استفاده نکرده، مسئولش باشگاه استقلال نیست. 
وی افزود: قانون این را         پیش بینی کرده که امکان تعویق وجود 
دارد. قانون سرباز قهرمان را         تصویب کرده که ما وارد فاز سرباز 
قهرمان نشدیم اما در خصوص محمدحسین مرادمند، وقتی او 
در شهریورماه جزو لیست تیم ملی بوده و ID کارتش صادر شد 
و در AFC رجیستری شده، باید چکار کنیم؟ آیا از ظرفیت های 
موجود استفاده نکنیم؟ قانون می گوید بازیکنانی که در سطح 
تیم ملی هستند می توانند از این مزایا و ظرفیت ها استفاده 
کنند. سمیعی عنوان کرد: سیاوش یزدانی بازیکن ملی پوش 
و در کوران مسابقات است. در مسابقات مقدماتی جام جهانی 
حضور دارد. بازهم اینجا قانون به تکرار گفته و حتی موارد 
مختلفی وجود دارد که نظام وظیفه همکاری های لازم را         با 
بازیکنان ملی پوش لحاظ کرده و تا انتهای مسابقات آن را         به 

تعویق انداخته است. 

فرشید سمیعی: 

»استقلال« هیچ موقع پایان خدمت جعلی نداشت 

آرمان ملی: پس از حاشیـــه های به وجود آمده بــرای 
»مهدوی کیا«، حضور وی در رأس کادر تیم ملی امید در هاله ای از 
ابهام قرار گرفته و حالا بعد ز تغییرات مدیریتی در فدراسیون نام 

گزینه های مختلف برای جانشینی وی مطرح شده است. 
 صعود 

آبانماه گذشته تیم ملی زیر ۲3 سال ایران در آخرین بازی از 
مرحله انتخابی جام ملت های آسیا در مقابل تاجیکستان قرار گرفت 
و با برتری مقابل این تیم توانست جواز حضور در این رقابت ها 
را به دست بیاورد. شاگردان مهدی مهدوی کیا پس از پیروزی 
مقابل نپال و لبنان، برای صدرنشینی در گروه نیاز به برتری مقابل 
تاجیکستان داشتند که با تلاش بازیکنان و کادرفنی، این بازی با 
نتیجه -3 ۲ به نفع ایران به پایان رسید. هر سه گل تیم زیر ۲3 سال 

ایران توسط یاسین سلمانی کاپیتان تیم به ثمر رسید. 
 حاشیه 

سرمربی تیم ملی امیــد که بعداز راهیابی با تیمش به مرحله 
نهایی جام ملت های زیر ۲3 آسیا، راهی مرخصی شده بود و در 
انتظار امضای قراردادش بود، با شرکت در دیدار دوستانه ای در 
کشور قطر میان تیم های منتخب اعراب و منتخب جهان، دچار 
حاشیه های زیادی شد. دیماه گذشته برخی از نهادها، رسانه ها و 
هواداران فوتبال به علت اینکه مهدوی  کیا، پیراهنی منقش به پرچم 
کشورهای جهان از جمله پرچم مربوط به رژیم صهیونیستی را به تن 
کرده و در دیداری به میدان رفته که مربیگری تیم حریف )منتخب 
جهان( بر عهده یک فوتبالیست سابق و تبعه رژیم صهیونیستی 
بوده، به انتقاد شدید از او پرداخته اند. در پی این اتفاق ها، مهدوی کیا 
سکوت کرده و هیچ اظهارنظر رسمی در برابر منتقدان خود انجام 
نداد. در سوی مقابل فدراسیون فوتبال ایران هم هیچ واکنشی 
نداشت. پس از این اتفاقات، مهدوی کیا اخیرا با انتشار پستی از 
آکادمی فوتبال هامبورگ و در شرایطی که بازهم لباس مربیگری 
تیم های پایه این تیم را به تن کرده بود نوشت: »آرامش آنجاست که 
با آدم های یکرنگ طرفی.« اسماعیل حسین زهی نماینده مجلس 
شورای اسلامی در خصوص اینکه سرمربی تیم ملی امید کشورمان 
اخیرا در تیم ستارگان عرب مقابل منتخب جهان با سرمربیگری 
»آورام.گرانت« که فردی صهیونیست است، به میدان رفته است، 
اظهارداشت: ما انتظار داریم ستارگان ما از ستارگان دنیای عرب 
الگو بگیرند. این مسابقه غیررسمی بوده و انتظار داشتیم مهدی 
مهدوی کیا در این بازی شرکت نمی کرد چون به رسمیت نشناختن 
رژیم صهیونیستی از آرمان های ملت بزرگ ماست. وی افزود: وقتی 
قهرمان ما در مسابقه جهانی شرکت نمی کند، نباید در یک مسابقه 
غیررسمی هم کسی با این شرایط حاضر شود. مهدوی کیا در اروپا 
بازی کرده و باید شرایط را درک می کرد. جوانان ما او را الگوی 

خودشان می دانند. 
 قرارداد؟

بعداز تغییرات در کادر مدیریتی فدراسیون فوتبال حضور 
مهدوی کیا در هاله ای از ابهام قرار گرفت. حسن کامرانی فر درباره 
وضعیت سرمربیگری مهدی مهدوی کیا در تیم فوتبال امید ایران 

اظهارداشت: قرارداد مهدوی کیا را به »یورو« بسته بودند که این 
موضوع براساس قوانین داخلی امکان پذیر نبود. این قرارداد باید 
در هیات رئیسه تایید و ریالی می شد و باید منتظر تصمیم گیری 
هیات رئیسه و سرپرست فدراسیون درباره تیم امید باشیم. این تیم 
دیدارهای دشواری در مرحله گروهی قهرمانی آسیا پیش رو دارد. 
وی در پاسخ به این پرسش که آیا اکنون مهدوی کیا سرمربی تیم 
امید است یا خیر، خاطرنشان کرد: او تا این لحظه سرمربی تیم 
امید بوده و از این لحظه، هیات رئیسه باید برنامه ریزی کند. هنوز 
در خصوص تیم امید صحبتی نشده و اعضا در جلسات آینده خود 
درباره مسائل مهم فوتبال تصمیم می گیرند. باید تامین منابع شود 
تا تیم امید و سایر تیم های ملی را مدیریت کنیم. قرارداد مهدوی کیا 
باید نهایی شود، یا اینکه هیات رئیسه به این نتیجه برسد که تیم 

امید را با شرایط جدید اداره کند. 
 گزینه ها 

مهدی مهدوی کیا توانست تیم ملــی امید را از مرحله اول 
بازی های انتخابی المپیک ۲0۲4 پاریس عبور دهد، با این حال 
قرارداد او با فدراسیون فوتبال هیچوقت رسمی نشد. »ایلنا« نوشت: 
»حمید درخشان، علی کریمی، حمید استیلی و رحمان رضایی در 
حال حاضر 4 سرمربی ای هستند که شانس زیادی برای پذیرش 
هدایت تیم امید را دارند و فدراسیون فوتبال برای مشخص شدن 

هرچه سریعتر وضعیت تیم امید به سراغ آنها خواهد رفت.«
 نظر کارشناس

 مجید جلالی ر مورد بلاتکلیفی در وضعیت کادرفنی تیم 
امید برای حضور در مسابقات جام ملت های زیر ۲3 سال آسیا، 
اظهارداشت: سال هاست برای آماده سازی تیم امید بلاتکلیف 
هستیم. همیشه در 4 سالی که فرصت داشتیم چندین مربی برای 
تیم امید عوض کردیم و ایده ها و نظرهای مختلفی بوده است. قبلا 

درگیری ها و اختلاف نظرهایی بین کمیته ملی المپیک و فدراسیون 
فوتبال وجود داشت از انتخاب سرمربی گرفته تا اختیاری داری تیم 
و... بعدها این مسائل حل شد و مشکلاتی نظیر سربازی بازیکنان 
پیش آمد. وی افزود: در اصل عامل اصلی عقب ماندگی ما در تیم 
امید و اینکه سال های سال است از رسیدن به المپیک در فوتبال 
محروم هستیم همین مسائل است. همین مشکلاتی که وجود 
دارد. بازی های جام ملت های آسیا زیر ۲3 سال در خردادماه سال 
آینده برگزار می شود، بنابراین زمان برای آماد ه سازی تیم خیلی 
مهم است و باید هرچه زودتر برای انتخاب سرمربی تصمیم گیری 
شود و وضعیت این تیم روشن شود. سرمربی اسبق گل گهرسیرجان 
در مورد اینکه شاید دوباره در جریان مسابقات مجبور شویم به 
فاکتورهایی مثل تعصب و غیرت بازیکنان متکی شویم، عنوان 
کرد: برنامه بلندمدتی در فوتبال برای تیم امید و حضور در المپیک 
نداریم و اینکه مثلا بگوییم برای حضور در المپیک 6 سال آینده چه 
برنامه ای داریم. در صورتیکه اگر برنامه ریزی مناسبی برای حضور 
در المپیک داشته باشیم می توانیم از ظرفیت ها انسانی فوق العاده ای 
که داریم استفاده کنیم، ولی به دلیل نداشتن برنامه ظرفیت های 
انسانی ما در تیم امید هدر می رود وگرنه از دل تیم امید بازیکنان 
بزرگ زیادی بیرون می آید. جلالی درمورد اینکه چه توصیه ای برای 
تصمیم سازان در مورد تیم امید دارد، آیا باید بامهدوی کیا ادامه 
بدهیم یا سرمربی دیگری انتخاب کنیم، گفت: اگر شرایط به گونه ای 
باشد که بتوانیم با مهدوی کیا کار را ادامه بدهیم خیلی بهتر است 
اگر هم این مساله میسر نیست هرچه زودتر سرمربی تیم امید را 
انتخاب کنیم. تیم امید کشورمان در مسابقات جام ملت های آسیا 
که در ازبکستان برگزار می شود در گروه A با تیم های ازبکستان،، 
قطر و ترکمنستان همگروه است و این رقابت ها از اول تا ۱۹ ژوئن 

)۱۱ تا ۲۹ خرداد ۱40۱( برگزار می شود. 

بعداز عزل شهاب الدین عزیزی خادم از 
ریاست فدراسیون فوتبال اهالی فوتبال 
به این مساله واکنش نشان داده و البته از 
هیات رئیسه فدراسیون تشکر کردند. محمد 
رویانیان مدیرعامل سابق پرسپولیس نیز در 
این خصوص صحبت کرد. به نظر رویانیان اقدام 
اعضای هیات رئیسه فدراسیون فوتبال بی نظیر 
بود و این نشان دهنده مسئولیت پذیری و تعهد 
به کار است. این اتفاق باعث ایجاد امید و تحرک 
در فوتبال خواهد شد. وی همچنین اعتقاد 
دارد ماجدی نیاز به حمایت دولت و مجلس 

شورای اسلامی دارد تا پیشرفت کند. 
 در خصوص برکنــاری عزیزی خادم 

چه نظری دارید؟
اقدام اعضای هیات رئـــیسه فدراسیون 
فوتبال بی نظیر بــود و این نشــــان دهنده 
مسئولیت پذیری و تعهد به کار است. این اتفاق 
باعث ایجاد امید و تحرک در فوتبال خواهد 
شد و بنده به اعضای هیات رئیسه تبریک 
می گویم زیرا که این رفتــار باعث بالارفتن 

ارزش حوزه مدیریت فوتبال خواهد شد. 
 عملکرد عزیـــزی خادم را چگونه 

ارزیابی می کنید؟
 به عملکرد عزیزی خـــادم کاری نــدارم 
و قضاوت نمی کنم اما همان طور که گفتم 
از اقدام هیات رئیسه حمایت می کنم زیرا 
که معتقدم قطعا با این کار حرفی برای 
گفتن داشتند که اعتراض کرده اند یعنی 
درواقع عملکرد یکساله رئیس فدراسیون را 
مطالعه کرده و برای برکناری دلایل محکمی 

داشته اند.
 نظرتان در خصـوص حضور میرشاد 
ماجدی به عنوان سرپرست فدراسیون 

چیست؟
 ماجدی فوتبالیست ترین مدیری است که 
در فدراسیون حضور دارد. هم مربی هم مدیر 
و هم فوتبالی بوده و در این سال ها حاشیه هم 
نداشته است. امیدوارم در دوران سرپرستی 
ایشان فدراسیون به موفقیت برسد تا ایشان 
همچنان لیاقت حضور در راس فوتبال را داشته 
باشد. البته ماجدی نیاز به حمایت دولت و 
مجلس شورای اسلامی دارد تا پیشرفت کند. 

 در خصوص رقابـــت فشــرده 
سرخابی ها چه نظری دارید؟

خوشحالم بعداز سـال ها استقلال هم در 
کورس قهرمانی است و به همین خاطر به 
آجورلو همکار خودم تبریک می گویم اما 
این را بگویم که بازهم پرسپولیس قهرمان 

خواهد شد. 

گفـــتوگـــو

 پایان کار کشتی آزاد  
با یک  نقره و ۲ برنز

ایسنا: تیم های منتخب کشتی آزاد و فرنگی 
ایران در رقابت های بین المللی جام دانکلوف و 
نیکولای پتروف بلغارستان با کسب ۲ مدال طلا، 
یک مدال نقره و 4 مدال برنز به کار خود پایان 
دادند. تیم ایران در کشتی فرنگی توسط سعید 
اسماعیلی و میثم دلخانی در وزن های 60 و 63 
کیلوگرم به مدال طلا و علیرضا عبدولی و علیرضا 
مهمدی نیز در وزن های ۷۲ و ۸۲ کیلوگرم به 
مدال برنز رسیدند. همچنین نمایندگان ایران 
در کشتی آزاد نیز در وزن ۹۷ کیلوگرم توسط 
میثم عبدی به مدال نقره و در اوزان ۷۹ و ۱۲۵ 
کیلوگرم توسط مصطفی قیاسی و یدا... محبی 

به مدال برنز دست یافتند. 

خارجازمستطیلسبز

محمد رویانیان: 
»ماجدی« به حمایت 

 دولت و مجلس
 نیاز دارد

خـــبر
 بازتاب عزل »عزیزی خادم« 

در  اروپا 
عزل رئیس فدراسیون فوتبال در رسانه های 
اروپایی در روزهای اخیر بازتاب داشته است. 
شهاب الدین عزیزی خادم بعداز 3۵3 روز 
ریاست بر فدراسیون فوتبال و قبل از یکسالگی 
حضورش در این مجموعه، توسط اعضای 
هیات رئیسه از سمت خود برکنار شد. این خبر 
در بعضی از رسانه های ورزشی جهان بازتاب 
 novasports داشته است. رسانه یونانی
درباره این اتفاق نوشت: »براساس گزارش های 
مطبوعاتی، عزیزی خادم به عدم شفافیت مالی و 
امضای قرارداد با یک شرکت صهیونیستی برای 
معرفی VAR  متهم شده است. شهاب الدین 
عزیزی خادم یکسال بود که ریاست فدراسیون 
ایران را برعهده داشت و در این مدت زنان 
در اواخر دیماه برای اولین بار پس از بیش از 
دو سال اجازه تماشای مسابقه در ورزشگاه 
آزادی تهران را پیدا کردند.« همچنین رسانه 
اوژوگو پرتغال نیز نوشت: »رئیس فدراسیون 
فوتبال ایران بعداز کمتر از یکسال از حضور در 
این سمت به دلیل مشکلاتی که با آن روبه رو 
شد از طرف هیات رئیسه از سمت خود عزل 
شد. وضعیت سخت افزاری نامناسب تیم های 
ملی، حذف استقلال و پرسپولیس از آسیا، 
 VAR قراردادنداشتن مربیان، قراداد شبه برانگیز
و شایعه ارتباط با برخی رمال ها و جادوگران، 
نامه نگاری براساس اطلاعات غلط با فیفا که 
گفته می شود بالغ بر 43 مورد تخلف بود، باعث 
شد، اعضای هیات رئیسه طبق قدرت قانونی 
خود علیه شهاب الدین عزیزی خادم عمل کنند 

و نسخه او را برای نجات فوتبال بپیچند.« 

تغییرات در تیم ملی امید 

پرسپولیسی ها به دنبال جایگاه »مهدوی کیا« 

      بهترین 
سایت »سازمان لیگ برتر امـــارات« بعداز اتمام 
مسابقات هفته شانزدهم به معرفی 7 نامزد کسب عنوان 
بهترین بازیکن هفته این رقابت ها پرداخت. مهدی 
قائدی با کسب بیشترین امتیاز در میان نامزدهای کسب 

جایزه بهترین بازیکن هفته لیگ امارات قرار گرفت.

        دیدار
مدیرعامل باشگاه ذوب آهن اصفهـــان با حضور 
در محل تمرین این تیم، با کادرفنی و بازیکنان دیدار 
و گفت وگو کرد. در این دیدار صمیمانه مهدی تارتار 
سرمربی تیم فوتبال ذوب آهن اصفهان از حضور 

مدیرعامل باشگاه، تشکر و قدردانی کرد .

             تقدیر
محمدرضا خلعتبری بازیکن تیم فوتبال خوزستان 
در تمرین این تیم با سورپرایز کادرفنی و بازیکنان 
مواجه شد. به بهانه ۴۲۱ بازی محمدرضا خلعتبری 
در لیگ برتر و رسیدن به رتبه چهارم با تجربه ترین 

بازیکنان تاریخ لیگ برتر از وی تقدیر شد.

ت
شــ

سنو
عک

ستاره برزیلی پاری سن ژرمن اعتقاد دارد که بین تیم ملی 
فوتبال کشورش و هواداران فاصله افتاده است. نیمار مدعی 
شد که سلسائو این روزها از مردم کشورش دور شده است. 
شاگردان تیته در ۱۵ بازی اخیر خود در مرحله انتخابی 
جام جهانی ۲0۲۲ قطر در منطقـــه آمریکای جنوبـــی 
شکست ناپذیر بود ه اند. نیمار گفت: این روزها تیم ملی 
برزیل از هواداران خیلی دور شده است. نمی دانم چگونه 
این اتفاق افتاد، اما امروز در مورد بازی های ما کمتر صحبت 

زندگی می کنم که می شود و این غم انگیز است که در نسلی 
تیم ملــی برزیل هنگام بازی 
احساس مهم بودن نمی کند. 
نیمار 30 ساله که تاکنون 
در ۱۱6 بازی برای تیم ملی 
فوتبال برزیل به میدان رفته 
اسـت و ۷0 گل ملی هم به 

نامش به ثبــت رسیده، 
سال گذشته گفته بود 
جام جهانــی ۲0۲۲ 
قطــر ســـومین و 
آخریــن حضورش 
در این تــورنمنت 
معتبر خواهد بود. 

بیــنالمــلل


